
La mobilitat i lÕaparcament centren el ple de Lloret

El govern tomba la idea de Cs per crear p�rquings dissuasius als

accessos, per� admet que pensa alternatives per a lÕestiu del 2022

Les tarifes de bus o les places per a discapacitats tamb� generen debat

LÕaparcament a Lloret, un dels punts calents de lÕestiu

i que marcar� lÕagenda del nou curs pol�tic municipal

E.A.

La mobilitat, des de diferents fronts, va centrar el debat en un ple de

Lloret sense punts transcendentals, per� present com a f il

conductor. Des del debat sobre lÕaprovaci� def initiva de la tarifa

tur�stica de bus de 5 euros per trajectes ilálimitats durant 24 hores,

f ins a la petici� de Cs Ðdesestimada pel govern per� amb supor t de

tots els edils de lÕoposici�Ð de buscar aparcaments dissuasius a

lÕextraradi del municipi amb busos llan�adora per evitar els

embussos del juliol i lÕagost.

Des de lÕexecutiu local, el regidor de Mobilitat, Cristian Fern�ndez,

va argumentar que no podien Òvotar a favor dÕuna cosa que ja sÕest� fentÓ, i va posar com a exemples els

aparcaments redirigits sobre la marxa al Grand Palace i lÕavinguda Vila de Tossa Ðon van rehabilitar places f ins

ara reservades a busos que no han arribatÐ, o Fenals. Des de Cs, Jordi Hern�ndez va preguntar Òon posaran els

busos lÕany vinentÓ, si es mant� la t�nica interna de despla�ar-se en cotxe i no marxar lluny, per� tornen a

activar-se operadors europeus. I amb els comuns, el PSC i For�a Lloret van coincidir a reactivar el debat sobre el

pla de mobilitat sostenible (Pemus), i oferir consens per debatre accions.

Tot i tombar la moci�, lÕalcalde, Jaume Dulsat, va insistir que estan Òestudiant habilitar altres espais p�blics i

privats menys c�ntricsÓ, o un Òp�rquing amb reserva per a llargues estades en origenÓ. Per� des de lÕexecutiu de

JxLloret, ERC i els regidors exsocialistes no adscrits dubten que els busos llan�adora siguin la soluci�. I Dulsat

recordava que potser lÕany vinent tornaran a tenir autocars que garanteixen estades dÕentre 7 i 14 nits, que

poden sor tir m�s a compte que les 2 o 3 que sÕhi estan visitants de proximitat en cotxe.

El debat del busEl ple tamb� va abordar un debat sobre la f lexibilitzaci� de places per a persones amb

discapacitat, que el govern va deixar com estaven. I respecte a la tarifaci� del bus, tamb� va votar a favor de

tramitar lÕaprovaci� f inal de la tarifa tur�stica sense la introducci� de les alálegacions que Cs feia per preveure

transbordaments m�s f lexibles.

Des dels comuns, Miguel Gracia es va queixar que sÕaprovi una tarifa perqu� es comenci a prestar lÕestiu vinent, i

els tanquessin la por ta a proposar noves modif icacions en les ordenances f iscals, que es debatran a lÕoctubre.

Per� el govern va defensar que aquests canvis, igual que la tarifa redu�da per a estudiants, que demanava

Francesc Pastor (PSC), suposarien alterar econ�micament la viabilitat del contracte.

En la sessi� s� que es va aprovar amb m�s consens la moci� dels comuns per instar els bancs que mantinguin

serveis i of icines. Nom�s hi va votar en contra Cs, tot i que el text, afectat per diverses esmenes, va acabar sent

objecte de lÕenuig de Gracia, empleat de Correus i absent per aquest fet en la votaci� f inal, despr�s que els grups

de lÕexecutiu hi introdu�ssin tamb� el servei de lÕempresa p�blica postal.
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